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Referat FAU møte nr 4 for Austbø Skole – skoleåret 2023/2024 

 
● Dag: Tirsdag 30. April 2023 
● Tid: 18:00 til 19:30 
● Sted:  Austbø skole, personalrommet 

 
 

Klasse Navn Mail 

 

8 A 
Stian Aarhus Haukås shaukaas@gmail.com 

 

8 B 
Janniken Timenes  

(Siv Monika Strand Haukø) 
timenesj@gmail.com 

 

8 C 
Vidar Gabrielsen vgabrielsen8@gmail.com 

 

8 D 
Cecilie Hanevik ceciliehanevik@gmail.com 

 

9 A 
Sine Totland sinetotland@gmail.com 

 

9 B 
Siv T. Knudsvik Siv.knudsvik@astrazeneca.com 

 

9 C 
Cecilia Foss cecilialamo@lyse.net 

 

9 D 
Bjørn Egil Helgeland Bjorn.egil.helgeland@lyse.net 

 

10 A 
Kristin Haraldsen keharaldsen@yahoo.com 

 

10 B 
Espen Svendsen espen.svendsen2@lyse.net 

 

10 C 
Ann-Christin Johnsen 

(Helene Wold) 
annchristinjohnsen@gmail.com 

 

10 D 
Kathrine Selliken-Langeland kathrine.selliken@gmail.com 

 

 

Sak 
nr. 

Sak Ansvarlig 

1 Godkjenning av innkalling og referat 
  

Rektor/Alle 

2 Kommet innspill fra foreldre: 

- Mikroovn: For få mikroovner tilgjengelige på antall elever. Rektor ser på saken 

og tilbakemelder neste uke.  

 

- Elevundersøkelsen – Skolene i kommunen har gjennomført ny 

læringsmiljøkartlegging med bakgrunn i svarene som forelå på 

elevundersøkelsen. Hensikten er å se om læringsmiljøundersøkelsen indikerer 

samme trend eller om det fremkommer andre tilbakemeldinger. Resultater per 

klasse nå tilgjengelig, men ikke «kategorisert» enda (grønt, gult, rødt nivå).  

 

- Selvskading,– «poeng for destruktive handlinger» på SoMe – kan Austbø lage 

noe arrangement (for foreldre) for å belyse dette? FAU diskuterte mulige tema, 

også «tenkehjernen vs følelseshjernen» kan være interessant som tema.   

 

 

FAU-leder 
Rektor 
Alle 
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- BydelsFAU – møte for to uker siden, Austbø var representert i møtet. Godt 

engasjement og ønske om å gjenopprette regelmessige BydelsFAU-møter 

som fora for utveksling av kunnskap og erfaring, samt samarbeide på tvers av 

skolene. Dette møtet var uten agenda, hvor ulike tema ble tatt opp og luftet, 

deriblant: 

o Elevundersøkelse og mobbetall: Ønske om å organisere felles 

foreldremøte for foresatte i bydelen. Forslag til tema: sosiale medier og 

mobbing, trusler, selvskading, rusproblematikk osv. KFU kan også 

kanskje bidra her.  

 

o Skolemat: felles NEI til betalt skolemat-ordning.  

 

 

o Litt om skolenes forberedelser til 17. Mai. Det vil utarbeides en ROS-

analyse ift bruk av Fylkesvei, med mulige fremtidige krav til etablering 

av komite som må påta seg ansvar for sikkerhet. I dag er det ingen 

krav, og dersom ulykke/noe uønsket skjer er dette et svært sårbart 

arrangement, som i egenskap av å være 17.Mai blir gitt stilltiende 

aksept for.  

 

o Skeie skole skal ha salg av gjenglemte klær til inntekt av FAU som 

sponser klassetur til 7. Klasse.  

 

o Organisering av FAU og dets møter, roller osv. FAU skal egentlig 

avvikles fra 2024, men Stavanger kommune ønsker å beholde 

ordningen. Oppfordring til FAU-medlemmer å være proaktive – dele 

referat, be om innspill fra foresatte i forkant av møter. Referat skal 

legges på skolenes hjemmeside.  

 

- Rektor spiller inn: Sosiale medier; kjøp og salg av diveres. Sjekker foreldre 

Vipps? Sosiale medier sett i sammenheng med trusler, og kjøp og salg, er 

også viktig. Enkelte elever går med klær som de ikke har råd til.  Vi leser om 

elever som selger bilder av seg selv- kan likegodt være elever på Austbø som 

gjør det. Er foresatte bevisst at dette kan skje? Har foresatte oversikt over hva 

ungdommene får inn eller ut av konto/Vipps?  

 

- Rus/narkotika: skolen har kontakt med politiet en gang i måneden, hvor 

forskjellig gjennomgås. Generelt er det betraktelig mindre her på Hundvåg enn 

i byen og ikke en problemstilling på skolen slik vi ser det. 

 

 

- 17. Mai – Austbø den skolen som har færrest deltakende elever. På Lunde 

skole får elevene avspasere noen timer på skolen om de går i tog. Austbø har 

vanligvis gått helt til slutt, bak en barnehage. Rektor spurt om skolene kan gå 

samlet og barnehagene samlet. Foreløpig tilbakemelding fra lærerne på 

elevenes deltakelse i 17. Maitoget er veldig laber – ingen/veldig få elever vil 

gå. Må bygge en kultur rundt tog-deltakelse.  

 

3 Orientering fra rektor: 

 
Ny forskrift skoleregler fra 1.8. – altså neste skoleår. Felles info ut om forsøk. Ny 

opplæringslov 1. August. Det skal lages lokale regler på Austbø ut ifra de som er felles 

for Stavanger Kommune (og nasjonal forskrift). Frist i mai for tilbakemelding på forslag.  

 

Skolen ønsker dialog med foreldre- hvordan skal vi agere/samhandle når regler brytes. 

Viktig at foreldre er «på rette kanal» hvis rektor ringer – bedre å sende sms kanskje? 

«Veldig alvorlig, ring når du kan» eller «Ikke alvorlig, men ring når det passer». 

 

Rektor 
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Forhold mellom skole-hjem: rektor ønsker bidrag mtp involvering av foreldre. Vedlegg: 

reglement som arbeides ned. Hvis du som foresatt har en mening om dette – spesielt 

§11 og 12 – vil skolen gjerne ha tilbakemelding om dette.  

 

 

Leirskole: En klasse har ikke vært på leirskole enda. Godt samarbeide mellom skole-

hjem. Skal til høsten vurdere leirskoler for neste kull. 

 

Sommeravslutning tors 20.juni: 

Avslutning for 10. trinn + sommerball for alle skolens elever 

 

4 Ellers  - Tips:  
o Erik Jåtten, Vardeheia – artikkel i SA – interessant lesning om praktisk 

undervisning 

o Youtube: Dag Nordanger «Traumefeltets viktigste teori» kan være interessant 

som tema. 

 

 

5 Neste FAU-møte vil være: neste høst, august/september  

 

 

 

 


